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Abstract :

Foreign direct investment is the main means in achieving economic
development, so most countries, especially developing ones, seek to
provide the appropriate climate by setting up legislative and
regulatory frameworks that govern and regulate these investments, by
providing incentives, benefits and guarantees, which is something that
the Algerian legislator sought to achieve by issuing Law 18-22 related
to investment, which carries with it benefits and guarantees with the
aim of attracting foreign investors to invest in Algeria.

Résumé :

L'investissement direct etranger est le principal moyen de parvenir au
développement économique, de sorte que la plupart des pays, en
particulier les pays en développement, cherchent a créer le climat
approprié en mettant en place des cadres législatifs et réglementaires
qui regissent et réglementent ces investissements, en offrant des
incitations, des avantages et des garanties, ce qui est ce que le
législateur algérien a cherché a réaliser en promulguant la loi 18-22
relative a I'investissement, qui comporte des avantages et des garanties
dans le but d'inciter les investisseurs étrangers a investir en Algérie.
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